
Acta de la sessió  de la Junta Districte Marítim

Data: 7 de maig de 2024
Número: 05/2024
Caràcter: Ordinària
Hora: 19:00h
Lloc: Sala Reunions Tinença d'Alcaldia Grau

ESTER GINER HIDALGO PRESIDENT

CRISTIAN RAMÍREZ MARTÍNEZ VICEPRESIDENT (REGIDOR PP)

MARICARMEN RIBERA SORIANO VOCAL (REGIDOR PSOE)

MARIA VALVERDE DAMIÀ VOCAL (VEÏNA DESIGNADA PP)

JORGE BEGUES LIROLA VOCAL (VEÍ DESIGNAT ALCALDIA)

MANUEL GONZÁLEZ GALVAN VOCAL (AA.VV. MARJALERIA)

TICA PALAU CAMPOS VOCAL (AA.VV. EL FARO)

ANTÒNIA MIRALLES CUMBA VOCAL (AC UNIÓ MUSICAL DEL GRAU)

ROMAN SIMÓ GÓMEZ SECRETARI

Excusen assistència: Jose Carlos Mas (Vocal, AAVV Meridià), Ana Raga Cases (Vocal, AMPA 
CEIP “El Pinar”), Samanta Castillo Rosete (Vocal, Veí Designat VOX) i Marisa Miralles Cumba 
(Vocal, AC Coral Polifònica).

No assistixen: Eric Dols Ramos (Vocal, Veí Designat Alcaldia).

Orde del dia:

1.- Aprovació acta sessió anterior

2.- Respostes preguntes plantejades anterior sessió junta

3.- Informe Neteja Marjaleria

4.- Nit de l’Art

5,- Consell Seguretat Municipal

6.- Cartell Festes Sant Pere

7,- Precs i preguntes
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En el  Saló  de  Reunions  de  la  Tinença  d’Alcadia  del  Grau de  Castelló,  sent  les 
19:00h del dia 7 de maig de 2024 sota la presidència de l'Excel·lentíssima Senyora tinenta 
d'alcalde Ester Giner Hidalgo, es reunixen els senyors i senyores abans esmentats a fi de 
celebrar sessió ordinària de la Junta de Districte Marítim, amb la meua assistència com a 
secretari delegat del districte per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la presidència es procedix a iniciar la sessió. 

1.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR

La Sra. presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a la 
redacció de l'acta de la passada sessió celebrada el  9 d'abril de 2024.

No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

2.- RESPOSTES PREGUNTES PLANTEJADES ANTERIOR SESSIÓ JUNTA

La Sra presidenta va avançar que no tenien respostes per a totes les preguntes 
pel fet que en el període nadalenc molts funcionaris estaven de vacacions, explicant 
que passaria a informar de les respostes que tenia i les que faltaven es respondrien en 
la junta de maig:

1 Preguntes realitzades per la Sra Ribera:

1.1 La  Sra.  Ribera  havia  sol·licitat  saber  si  es  coneixien  les  causes  que  havien 
provocat l'incendi de la palmera de la C/Sebastián Elcano

La Sra presidenta va informar que es desconeixien les causes.

2 Preguntes realitzades pel Sr Mas

2.1 El Sr Mes havia sol·licitat que es pintara la tanca de fusta de la Fileta.

La  Sra  Presidenta  va  informar  que  ja  s'havia  sol·licitat  al  departament 
competent i que en breu es duria a terme. Va afegir que havia sol·licitat també 
que quan es finalitzara, li l'informara per a poder transmetre-ho als membres 
de la junta.

2.2 El Sr Mes havia sol·licitat que es col·locaren focus a la porta del Parc Meridià.

Va respondre la Sra Giner que ja s'havien instal·lat.

3 Preguntes realitzades pel Sr González.

3.1 El Sr González  havia sol·licitat que s'ancoraren uns contenidors que hi ha al 
costat del va riure i quan fa vent són perillosos

La Sra Presidenta va informar que després de consultar al negociat competent 
li havien informat que estos contenidors sempre han estat fixats amb cadenes 
i que no sabien qui se les havia emportades però que en breu tornarien a  
col·locar-les.
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3.- INFORME NETEJA MARJALERIA

La Sra presidenta va informar  que en l'últim mes havia entrat en vigor el contracte 
de neteja de séquies i ja s'havia començat a netejar-les: la Borrassa, Miralles, l’Escorredor 
del Censal, Fillola Durà, Fillola Vilero, Fillola la Torre, Cambrer, Fillola Borrassa i Vinatxell.

Quant  a  camins  s'havia  netejat:  1a  Travessera  de  Fileta,  Camí  Serrallo,  Camino 
Almalafa, Camí Fileta, Camí Mota Rio Dreta, Camí en Riera, Camí Travessera, Carrerassa del 
Bovar, solar municipal de C/Canalejas 66 i s'han retirat les canyes del Camí Pi Roget.

4.- NIT DE L’ART

La  Sra Giner  va comentar que  la Nit de l’Art se celebra des de fa 16 anys i que 
enguany han aconseguit que per primera vegada se celebre al Grau i s'inaugurarà en el 
Museu  de  la  Mar,  este  pròxim  divendres  a  les  17:30h  amb  la  realització  d'una 
“performance”.

Va afegir que es va preguntar al CCG si volien col·laborar i que la resposta havia 
sigut  molt  positiva  ja  que  s'havien  mostrat  entusiasmats  i  s'havien  bolcat  en  esta 
celebració, gràcies a la qual cosa dissabte que ve  es realitzarien activitats - participades pel  
CCG -  durant tot el dia.

5.-  CONSELL DE SEGURETAT

Es va posar en coneixement dels membres de la junta que s'estava formant a la  
ciutat  el  Consell  de  Seguretat,  i  que  des  del  negociat  de  Seguretat  Ciutadana  s'havia 
sol·licitat que el districte nomenara un titular i un suplent que han de ser representants 
d'alguna de les  AAVV membres de la junta. 

El Sr secretari va comentar que no tenien informació sobre el seu funcionament ja 
que ni tan sols s'havia constituït, i que suposava que el seu funcionament seria semblant a  
la resta de consells municipals (cultura, participació...etc).

Cap  dels  membres  de  la  junta  es  va  mostrar  interessat,  de  manera  que  el  Sr  
secretari tranquil a informar per escrit d'això a la secretaria de Seguretat Ciutadana.

6.- CARTELL FESTES SANT PERE

La Sra presidenta va informar els membres de la junta que el cartell s'havia   tret a 
concurs, el qual atorgava al guanyador un premi en metàl·lic de 500€. Va afegir que de 
moment s'havien presentat 8 persones, però que esperaven que els participants anaren 
almenys 12.

Va finalitzar el tema dient que el dia 10 era l'últim dia de lliurament i que l'11 es  
reuniria el jurat per a votar el cartell guanyador, la presentació oficial del qual seria el dia 
16 de maig en l'Edifici Morú.
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7.- PRECS I PREGUNTES

La Sra Palau va preguntar si de cara a l'estiu es podria incrementar la neteja dels 
servicis públics de platja.

Va contestar la Sra presidenta que de fet s'incrementa notablement.

La Sra Palau va dir que estaven sempre molt bruts

La  Sra Giner va contestar  que era problema de l'empresa concessionària  i  que 
estaven tractant d'arreglar-ho però que era complicat ja que el contracte acabava d'entrar 
en vigor quan ells van prendre possessió.

La Sra Palau  va afegir que les fustes que fan de junta de dilatació al Parc Litoral  
estan en molt mal estat i han provocat ja diverses caigudes.

La Sra presidenta va dir que constantment se sol·licita l'arranjament o substitució 
de les fustes en mal estat, i que la setmana passada van manar diverses fotos de fustes en  
mal estat.

La  Sra Ribera va comentar que diversos veïns s'havien queixat que el pipi-ca del 
parc la Panderola s'havia quedat obert diverses nits i que els amos de gossos anaven a  
utilitzar-lo de matinada, la qual cosa causava molèsties.

La Sra presidenta va contestar que el pipi-ca quan ella va prendre possessió ni es 
netejava – ja que no formava part del contracte de neteja de pipi-cans – ni es tancava. 
Actualment ja s'ha firmat contracte amb l'empresa de neteja, per la qual cosa es neteja 
diàriament. Respecte al seu tancament, va afegir que va anar decisió d'ella que es tancara  
a les nits degut precisament a les queixes dels veïns, i que per a això va arribar a un acord 
amb policia local – perquè ho tancara a la nit – i amb brigades – perquè ho obriren al matí  
-.  Que  actualment  no  es  tancava  perquè  estaven  negociant  amb l'empresa  de  neteja 
perquè obriren i tancaren ells. En cas contrari tornarien a encarregar-se d'això brigades i 
policia. Va finalitzar dient que informaria quan l'empresa responguera.

La  Sra  Ribera va  comentar  que  les  voreres  de  la  C/Almirall  Cervera  –  des  de 
Guardamar del Segura fins a CEIP la Marina - estaven en mal estat.

La Sra presidenta va contestar que se sol·licitaria la seua reparació.

El  Sr secretari va demanar un poc de paciència perquè actualment, les brigades 
municipals tenien molta faena.

La Sra Ribera va afegir que en el mateix carrer, en la “plaça” que fa cantonada amb 
la C/la Marineria, hi ha una caseta d'un transformador del sostre del qual cauen pedretes i  
els veïns han sol·licitat que es repare

Va respondre la Sra Giner que preguntaria al departament competent.

La  Sra Ribera va comentar havien hagut molts robatoris i  va preguntar a la Sra 
presidenta que informació podia donar com a Tinenta d'Alcalde.

La  Sra presidenta va contestar que els robatoris eren competència de la policia 
nacional i no de la local. Va afegir que des de policia local no se li havia transmés res però  
que intentaria esbrinar alguna cosa.

La  Sra Ribera va sol·licitar que s'arreglara una foradada que hi havia davant del 
Javier Marquina.

La Sra presidenta va contestar que es repararia quan es poguera.
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La  Sra  Ribera va  preguntar  quan  començarien  les  obres  de  la  AJ  Jubilats  la 
Panderola.

La  Sra presidenta va contestar que no hi ha data exacta, però que confien que 
comencen abans de Sant Pere.

La Sra Miralles  va sol·licitar que es col·locaren focus en la part de fora del CC La 
Marina perquè de nit quan salen està molt fosc.

La Sra presidenta va contestar que actualment s'estava preparant un projecte per a 
reparar diversos desperfectes en el CC la Marina (sostre, seients …) i que s'afegirien els  
focus.

I  sent  els  19:30h de la  data indicada en l'encapçalament,  per  no haver-hi  mes 
assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari en 
done fe i,  per  deixar-ne constància,  alce la  present  acta que firme al  costat  de la  Sra 
Presidenta de la Junta Municipal de Districte.
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